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Odbor za finance  
Dornava, 15.06.2020 
 
 

Z A P I S N I K 
 

 
5. redne seje Odbora za finance, ki se je sestal v četrtek, 18.06.2020 v dvorani   
 Večnamenskega centra Vaško – kulturne dvorane Dornava, Dornava 135 b. 
 
Prisotni: Merc Janko, Kolednik Nada, Ciglar Stanislav, Hrga Marjan, Mernik Marko, Rus Danijel, 
Šuen Klavdija in Terezija Čuš  
 
 
Vse prisotne pozdravi predsednik odbora za finance in predlaga dnevni red, s katerim so bili  
člani predhodno seznanjeni.  

 
 
DNEVNI RED: 
 

l.  Predlog Rebalansa št. 1 Proračuna Občine Dornava za leto 2020, 
2. Pregled sklepa o soglasju k ceni letnega vzdrževanja, uporabi mrliške vežice, plačila govornika in  
    zastavonoša,  
3. Razno  
    
Ad/1 
 
Seznanili so se z Rebalansom št. 1 Proračuna Občine Dornava za leto 2020. 
Podrobneje so pregledali določene postavke.  
Predlagali so, da se naj vnesejo sredstva za Dvorec Dornava. Župan je odgovoril, da se mora najprej 
dogovoriti z Ministrstvom za kulturo, kako vlagati, ker nismo lastniki. Poslan je bil dopis na 
Ministrstvo, odgovora pa še ni.  
Predsednik odbora je imel vprašanje, kako deliti sredstva med društvi. Zaradi epidemije COVID-19, 
so odpadle določene prireditve. Sredstva se z rebalansom zmanjšajo za 25 %. 
Delati morajo v okviru pravilnika, komisija pa se bo dogovorila, kako bodo delili sredstva.  
Pri športu se sredstva za društva planirajo v višini 13.300,00 eur. 
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Ad/2 
 
Cene letnega vzdrževanja grobov, uporaba mrliških vežic, plačila govornikov in zastavonoše so za 
leto 2020 predlagane v enakem znesku.  
Vprašanje je bilo o žarnem zidu in  zakaj ni enojnih in dvojnih grobov.  Župan je odgovoril, da se še 
morajo urediti nekatere stvari o lastništvu.  
Člani odbora so se zavzemali, da se pri govornikih  doda še kakšen zraven in da to ostane tako, kot 
je bilo do sedaj.  
 
Ad/3 
 
Predlagali so, da se čimprej doda v proračun nova postavka za Dvorec Dornava.  
 
 
 
Zapisala:  
Terezija Čuš 
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